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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: dywidendy z Remondis Gliwice Sp. z o.o. z tytułu podziału zysku za rok 2019.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w nawiązaniu do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2020 r. oraz 

informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2020 r., 

zwracamy się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie wpływów z tytułu podziału zysku za 

rok 2019 z Remondis Gliwice Sp. z o.o.  

Za rok 2017 Miasto Gliwice otrzymało z w/w spółki 724.798,95 zł., za rok 2018 

883.649,37 zł., natomiast za rok 2019 Miasto Gliwice otrzymało jedynie 217.696,19 zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informacje z czego wynika tak niski poziom 

wypłaconej dywidendy? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

Adam Michczyński  

https://radni.gliwice.eu/pliki/komisja_pliki/5416.pdf
https://radni.gliwice.eu/pliki/komisja_pliki/5416.pdf

